
1. Brief vaneover de evaluatie van gegevensuitwisseling -

IEE2. Registratie in CIMS: bij iedere gelegenheid de laatste update geven over de vulling van het

registratiesysteem (incl risico’s en witte vlekken) —-team vaccinaties

3. Registratie vaccinaties van Nederlanders buiten Nederland: ingaan op de diverse

voorbeelden (CAS/BES, zonder BSN) in een volgende brief (als vrijdag niet lukt, dan in de

brief die daarop volgt) Team vaccinaties i.s.m. ZJCN

4. Kamer inlichten over mondiale interoperabiliteit, zodra daarover mee bekend is DI (RDO)
samen met IZ

5. (Kosten) testen voor reizigers (al eerder toe jerover met een brief te komen —

zal vanuit I&W deze week gaan) team wor RAEI6. Info voor buitenlanders onderweg naar NL: in een volgende brief informeren wat we

daarop doen DCo

7. Afwijken van EU-raadsaanbeveling: vrijdag in voortgangsbrief informeren hoe de balans

uitpakt en hoe we exact zullen gaan afwijken. IZ/team reizen

8. Vaccinaties 12-18 jarigen: zo snel mogelijk op terugkomen team vaccinaties

1. Toezegging brief Van Ark over evaluatie gegevensuitwisseling

Op het punt van gegevensuitwisseling valt een hele hoop te verbeteren. Alle beperkingen die er

zijn, die we onszelf ook een beetje hebben opgelegd en die samenhangen met die enorme

gedecentraliseerdheid van ons stelsel, waarbij echt iedereen gaat over zijn eigen
registratiesysteempje, maar die dingen niet automatisch goed met elkaar praten, daarin valt een

hele wereld te winnen. Collega Van Ark heeft een brief geschreven over die wereld die te winnen

is. Wat u nu vraagt, is of wij in een brief kunnen vervatten wat er allemaal zou moeten veranderen,
ook in internationaal opzicht. Wat zouden wij kunnen leren van de buren? Dat vind ik wel een

interessante exercitie, maar voor we ons daaraan vertillen, zou ik twee dingen willen doen. Eén.

Wat wordt evident onderdeel van de evaluatie? Twee. Wat hebben we al onder schot in het kader

van die aanpak ter verbetering van de gegevensuitwisseling, waar collega Van Ark mee bezig is? Die

exercitie wil ik eerst even doen. Ik wil u een brief schrijven over wat er dan nog rest in wat we

anders en beter zouden kunnen en moeten doen, inclusief een procesvoorstel voor hoe we

daarmee zouden kunnen omgaan. Als u het goed vindt, plaats ik uw vraag eventjes in datgene

wat er al loopt.

Ik ga die brief maken. Althans, ik ga collega Van Ark vragen om die brief te maken, omdat het echt

haar portefeuille is. Maar ik ga wel vragen of dat mag tegen de achtergrond van twee elementen.

Het eerste element is de evaluatie die nog moet volgen. lk vind het belangrijk om daar een

onafhankelijke evaluatie van te maken. Dat is ook de reden waarom wij medeaanvrager zijn
van de evaluatie door de OVV. De OVV zal tal van onderwerpen aanreiken, maar ik ga ervan uit

dat ook dit daarbij betrokken zal worden. Dat is één.

Twee. We willen dat ook doen tegen de achtergrond van het plan van aanpak voor verbetering
van gegevensuitwisseling, dat al loopt.

Ik steun het pleidooiCEI er ze het over Barbie had, moest ik even

schakelen, maar ik geloof dat 1k dat verhaal ook ken. Ik steun het pleidooi. We doen sowieso een

evaluatie, maar u heeft helemaal gelijk dat die gaat over de relatie met de crisisinterventie die we

hebben kunnen doen. Is de gegevensuitwisseling daarbij adequaat georganiseerd geweest? Dat is

een evaluatie door de OVV. Ik denk dat die geen breder bestek zal kennen. De aanpak van

gegevensuitwisseling bestaat onder andere uit een wet ter verbetering van de gegevensuitwisseling.
Dat is inderdaad heel veel techniek, maar de aanpak is wel breder dan dat. Er gebeurt echt meer

dan dat. Ik zou de vraag vor EENvolgt willen beantwoorden. Als je die twee

in ogenschouw neemt, wat zou daarbovenop dan nog te wensen zijn? lk ga mevrouw Van Ark

vragen om die vraag in een brief aan u te beantwoorden.

2. Registratie in CIMS

Is Kamer, als controleur wilt u natuurlijk ook goed blijven volgen hoe dat zit. Daarom stel ik voor

dat ik u bij iedere gelegenheid de laatste update geef van de vulling van dat registratiesysteem,
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waarbij ik dan ook steeds aangeef wat de risico’s, de witte vlekken zijn waar we zien dat er nog
onvoldoende sprake is van vulling, zodat u dat ook goed kunt volgen.

3. Registratie vaccinaties van Nederlanders

Paternotte (D66): Nederlanders buiten Nederland en dus ook zij op Aruba, Curacao en Sint-

Maarten leven met dezelfde vraag; die zouden ook met een Nederlands paspoort dezelfde
reisvrijheid willen genieten deze zomer. Kan de minister ons voor het volgende coronadebat

informeren over hoe dit dan aangepakt gaat worden?

Zeker. lk ga daar graag schriftelijk op in. De voorbeelden die u aangaf, noemde ik exotisch maar ik

bedoelde dat niet zo. Natuurlijk zijn dat reéle voorbeelden die wij ook aangereikt krijgen.
Natuurlijk zitten mensen daarmee. Reizen kunnen ze sowieso. Alleen, we willen het ze ook zo

makkelijk mogelijk maken. En ja, we willen ook dat het voor hen mogelijk wordt om met een DCC

te gaan werken. Het enige wat ik zeg, is dat we het wel in de volgorde doen dat we de massa eerst

doen en de uitzonderingsroutes daarna, maar de meest logische uitzonderingsroute wil ik wel op 1

juli werkzaam hebben, sowieso voor de mensen van de BES-eilanden. lk zal daar in een volgende
brief inderdaad op ingaan.

[tweede termijn]
Wat het verkrijgen van een vaccinatiebewijs door niet in Nederland woonachtige Nederlanders

betreft zou ik graag de suggestie van de heer Patermnotte overnemen, zij het dat ik daaraan zou

willen toevoegen: in een volgende brief. Ik weet niet of het me allemaal lukt voor vrijdag. Er

moet heel erg veel gebeuren onderweg naar de besluitvorming van vrijdag. Dit staat op ons

netvlies. Als het vrijdag niet lukt, komt het in een brief die daarop volgt. Dat wil ik sowieso

toezeggen.

4. Mondiale interoperabiliteit
De vraag over de interoperabiliteit met andere landen. DCC ziet op de uitgifte van vaccinatie-, test-

en herstelcertificaten met als het doel het vrije verkeer binnen de EU te bevorderen. De Europese
Commissie overlegt op dit moment met de ICAO, voor de burgerluchtvaart, en met de WHO over de

mogelijkheden voor mondiale interoperabiliteit. Daarbij wordt ook gesproken over de gegevens die

onderdeel moeten uitmaken van deze afspraken. Zodra daarover meer bekend is, zal ik uw Kamer

daarover inlichten.

5. (Kosten) testen voor reizigers
Er was nog één vraag, die ik hier niet in het setje zie. O ja, hier. Dat is de vraag over de testen en

waarom het nu via de open-houseprocedure is ingericht. Kijk, we hebben verschillende

mogelijkheden om aan voldoende testcapaciteit te komen. Ik heb u sowieso aangegeven dat wij
met een brief zullen komen. Ik denk dat het in de loop van deze week zou kunnen als het stof een

beetje is neergedwarreld over de Europese en Nederlandse besluitvorming ten aanzien van de

manier waarop we met het DCC willen omgaan. Dan weten we hoeveel testen we nodig hebben.

Dan kunnen we daar althans een betere raming voor maken. De getallen nu schieten gewoon nog

alle kanten op, omdat er nog te veel eventualiteiten in de lucht hangen. Zodra we een betere

inschatting kunnen maken, kunnen wij u beter informeren over wat mogelijkerwijs de kosten zijn,
ook gerelateerd aan de onvermijdelijkheid van onrechtmatigheid daarin.

Tweede termijn

6. Info voor buitenlanders onderweg naar Nederland

Dan de info voor buitenlanders onderweg naar Nederland. In een volgende brief zal ik aangeven hoe

we dat zo goed als mogelijk kunnen verzorgen. Op dit moment staat op het government.nl. Ik denk

dat BuZa nog andere informatieplatforms heeft, maar ik zal u zo goed als mogelijk informeren over

wat we daarop doen.

7. Afwijken EU-raadsaanbeveling
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Kunnen we als land afwijken, vas (RECN =. dat kunnen wij. Hoe we dat exact

zullen gaan doen, wil ik vrijdag in de bnet aan uw Kamer laten weten. Ik wil even kunnen afwegen
wat het voordeel is van afwijken ten opzichte van het voordeel van harmonisatie. Eenheid is

belangrijk, maar in sommige gevallen zou ik net een stapje verder willen gaan. Dat kan ik vooral

doen als ook andere Europese landen daar mede toe bereid zijn. Als ik met Italig, Spanje of

Griekenland tot aanvullende bilaterale afspraken zou kunnen komen, dan vind ik dat eigenlijk best

wel interessant, omdat het voor heel veel Nederlanders denk ik heel erg interessant is. Maar ik wil

dat wel kunnen afwegen ten opzichte van het patchwork dat ik eigenlijk wilde vermijden en waar ik

dan zelf aan bijdraag. Ik kom er graag vrijdag op terug hoe die balans uitpakt.

8. Vaccinaties 12-18 jarigen
Het CDA refereert nog een keer aan de brief die wij zullen sturen. De PvdA vraagt naar de 12- tot

18-jarigen. Ik zeg graag toe dat we daar zo snel mogelijk op terugkomen. De

registratiemogelijkheden en het gele boekje zijn hiermee vermeld. We zullen er uiteraard rekening
mee houden.


